
    

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 17. září 2014 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, dr. Musílek, doc. Bednařík, doc. Tůma, doc. Hubálovský, 
prof. Milková, dr. Kühnová, doc. Musílek, dr. Kříž, doc. Malíř, Ing. Kostrová 
 

Hosté: prof. Hynek, rektor 
Omluveni: prof. Bílek 
Program: 1) Kontrola stavebních úprav na budově C 

2) Informace z kolegia rektora  
3) Informace z referátu vědy  
4) Informace z oblasti studijní  
5) Ekonomické záležitosti  
6) Různé 
 

 

K bodu 1) – Kontrola stavebních prací na budově C 

Dne 17. září 2014 probíhal za účasti členů kolegia a pana rektora kontrolní den stavebních 

prací na budově C. Nesoulad mezi původně předloženým harmonogramem prací a realitou 

vedl k značné nevoli všech zúčastněných ze strany zadavatele.  

 

Pan děkan po přesunu z budovy C zahájil zasedání kolegia děkana a přivítal pana rektora 

prof. Hynka.  

 

K bodu 2) – Informace z kolegia rektora 

 Na ÚSP proběhla výměna ředitele. Po odchodu ředitele byla vedením ústavu pověře-

na Mgr. Zuzana Truhlářová, Ph.D. 

 Termín oceňování excelentních výsledků z prostředků České spořitelny je 24. září 

2014 v 15 hodin. Za PřF byli navrženi doc. Malíř a dr. Bogusch. 

 Na kolegiu rektora byla Mgr. Pešťákovou představena činnost kariérní a sociální po-

radny, jež je součástí Poradenského centra. Ukázala profil činností pracoviště, 

spektrum poskytovaných služeb, úskalí statistik nezaměstnanosti, aktivit na podporu 

uplatnění studentů, jako je rozvoj měkkých dovedností, videotréning a další oblasti. 

Pan rektor vyzval fakulty k propagaci aktivit centra mezi studenty. 

 Byly uzavřeny výpočty financovaných studentů na rok 2014/2015. Meziroční pokles 

počtu financovaných studentů na UHK je alarmující, neboť je to zhruba 1/7. 

 Od 1. září 2014 UHK vstupuje UHK do antiplagiátorského systému Thesis a Pravý di-

plom, veškeré závěrečné práce i posudky budou automaticky distribuovány z eVŠKP.  



 Pan rektor vyjádřil zklamání nad nedostatečnou měrou propagace studia na UHK 

a nezapojení do pořadatelství mezinárodních letních škol. Konstatoval, že je třeba, 

aby příští rok upořádala každá fakulta takovou letní školu. 

 Prorektor Grulich se vyjádřil k atmosféře jisté nedůvěry vůči vysokoškolským kolejím, 

kterou v určitých součástech zaznamenal. Prorektor proto s kvestorem žádá fakulty 

a ústav, aby poskytly vyjádření k těmto oblastem: vzájemné klady a zápory v komuni-

kaci mezi odděleními a kolejemi, ohlasy ze strany studentů na život na kolejích 

z pohledu vybavení a služeb a k možnosti vyčlenit část kapacity na hostinské pokoje 

vyššího standardu (např. dálkové studenty a doktorandy). Vedoucí kateder oznámí 

panu děkanovi do pátku 26. 9. 2014 případné problémy s kolejemi. 

 Pan kancléř dr. Tikovský ohlásil konání hokejového derby mezi UHK a UPA 8. října 

2014. 

 

 

K bodu 3) – Informace z referátu vědy 
Pan proděkan doc. Tůma informoval o čerpání specifických výzkumů. Informoval, že byla 
prodloužena lhůta pro podávání přihlášek o ceny děkana do konce měsíce září.  
 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní 
Pan proděkan dr. Musílek informoval o počtu zapsaných studentů na PřF. Podrobnější infor-

mace budou vedoucím kateder zaslány emailem.  Dále informoval, že od 1. září 2014 byl 

spuštěn studijní program STAG, který je rozdílný od FIS, z pohledu pana proděkana je tento 

program intuitivní. Byl založen Facebook, bude ho mít na starosti student informatiky Pavel 

Musílek. Prosí vedoucí kateder, aby informace na Facebook zasílali přímo na jeho emailovou 

adresu pavel.musilek@uhk.cz. Konstatoval, že v nejbližších dnech budou probíhat dvě pro-

pagační akce - Sova na Hučáku a Noc vědců. Formuloval požadavek na obnovu a doplnění 

položek v katalogu nabídky partnerské školy.  

 

K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  

Vedoucím kateder byly zaslány přehledy čerpání rozpočtu k 11. 9. 2014, tedy včetně červen-

cových a srpnových mzdových nákladů. Ostatní ekonomické záležitosti jsou řešeny 

operativně. 

Na základě informací vedoucího projektu Přifíno dr. Kříže proběhne k 1. 10. 2014 snížení 

úvazků pedagogů, kteří budou v ZS na projektu participovat jako lektoři  a kteří budou oslo-

veni k podpisu smluv (změna úvazku po dobu trvání pracovní smlouvy na pozici lektor). 

 

K bodu 6) – Různé 

Pan rektor informoval, že hodnotící komise vybrala dodavatele stavby nové budovy C, ale 

doba na připomínky i všech ostatních přihlášených firem ve výběrovém řízení ještě probíhá. 

Pan děkan požádal vedoucí kateder, aby uzavřeli plány kariérního rozvoje za minulý rok 
a  epsali s pracovníky plán na rok následující, a to do konce měsíce října. 
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Úkoly: 

1. Zaslat panu děkanovi, jakou mají katedry zkušenost s vysokoškolskými kolejemi. 

Termín: do 26. září 2014       Kdo: vedoucí kateder Komu:  doc. Trojovskému 

 

2. Zaslat požadavky na obnovu a doplnění pložek v katalogu nabídky partnerské školy. 

Termín: do 28. září 2014       Kdo: vedoucí kateder  Komu:  dr. Musílkovi 

 

3. Odevzdat Plány kariérního rozvoje 

Termín: do 31. října 2014       Kdo: vedoucí kateder  Komu:  doc. Trojovskému 

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


